



Reserve Your Budget to Unlock Unlimited Perks at Build4Asia 2025!
預留預算參展 解鎖無限機遇！



Join the levelled-up Build4Asia from **15-17 July 2025** at AsiaWorld-Expo and be part of the region's leading technology showcase! Now co-locating with *The Battery Show Asia*, *Mobility Tech Asia*, and the brand-new *Data Center Asia*, this year's event promises to be more dynamic, tech-focused and regionally connected than ever. Drawing in buyers from across the building, IT, infrastructure, energy and security sectors, Build4Asia positions itself as a key innovation hub in Greater China and North East Asia, offering exhibitors unmatched regional exposure. Don't miss out—reserve your budget and secure a prime location NOW!

Build4Asia — 亞洲創新安防、建築、電氣展覽會將於 **2025年7月15至17日**假亞洲國際博覽館升級回歸，更會與**亞洲國際電池展、亞洲交通技術展及全新亞洲數據中心展**同場舉行，帶來更豐富的展覽內容，聚焦高端科技，促進更緊密的區域聯繫。本屆展覽將影響力擴展至大中華區和東北亞，匯聚來自建築、資訊科技、基礎設施、能源和安全領域的買家，重新定位為區內科技創新樞紐，為參展商提供了前所未有的曝光機會。立即聯絡我們，預訂最佳展位！

Exhibit Now
立即參展

Reserve You Budget Now for the Exciting Event!
立即預留預算參展B4A2025！

Comprehensive Innovation Showcase
全方位科技展示平台

Showcase your latest products in electrical engineering, lighting, building technology, materials and decoration, security and safety at one of the most dynamic regional tech platforms. **Benefit from comprehensive online and offline coverage** to ensure maximum exposure before, during, and after the show.

於最創新的科技平台展示最新電氣工程、照明、建築技術、材料和裝飾、安防及建築安全產品。**線上線下宣傳全面覆蓋**，確保您在展前、展會期間和展後獲得最大曝光率。

Expanded Reach to a Diverse Audience
強大多元觀眾影響力

Complementing the core focus on building and security technologies, the expo ventures into related fields including advanced batteries, energy storage, green installations, fuel cells and data center solutions. The co-location boasts an **expanded visitor base** through the convergence of expertise, drawing visitors from diverse sectors across Asia.

除了以建築與安全技術為核心焦點之外，本次展覽同場引入相關科技展會，包括先進電池、能源儲存、綠色裝置、燃料電池和數據中心解決方案。**四大前沿科技展會同場展出可擴大觀眾群**，吸引來自不同跨領域專業人才。現場您可接觸除建築及安防領域外更廣泛的受眾，建立跨行業合作夥伴關係。

Pioneering Cross-Industry Innovations and Insights
深度跨行業交流機會

Industry movers and shakers across the building, energy, sustainability, and data center sectors will come together in a series of seminars and networking events, exploring on **how cross-sector technological advancements** can drive transformation in each industry and offer complementary insights to enhance your knowledge.

來自建築、能源、永續發展和資料中心等領域的業界翹楚將齊聚一堂，舉辦一系列研討會和交流活動，探討**跨領域的技術進步**如何推動各產業的轉型。您可在此獲取相關行業資訊，獲取最新市場趨勢。



Who will you meet?
買家一覽

- Building & Construction / Contractor 建造施工 / 承辦商
- Building Technology / Consultancy Service 建築科技 / 顧問諮詢
- Monitoring Products / Safety & Security 監控產品 / 建築安全與安保
- Property Developer / Real Estate / Facility & Property Development & Management 物業發展 / 房地產 / 設施及物業發展與管理
- Architecture / Landscape, Interior Design & Planning / Surveying 建築 / 景觀、室內設計與規劃 / 測量
- Building Facilities / Fire Product & Services / Lighting / Utilities 建築設施 / 消防產品與服務 / 照明 / 公用事業
- Academic Training Institute / Research & Development 學術培訓機構 / 研究與開發
- Civil / Mechanical / Software / Electrical / Electronic Engineering 土木 / 機械 / 軟件 / 電機 / 電子工程
- Government Organisation / Association 政府機構 / 協會
- ICT / Data Center / Data Management 資訊科技 / 數據中心 / 數據管理
- System Integration Manufacturing / Building Material / Quality Check (QC) 系統整合製造 / 建築材料 / 品質檢查

And more...
更多……

Featured Exhibitors at Build4Asia 2025
以下展商現已確認參展Build4Asia 2025



And more...
更多……

Exhibit Now
立即參展